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n conflicte judicial
sempre acaba sent
el fracàs d’un dià-

leg polític.” La dita és molt
encertada davant la decisió
del PDeCAT de portar als
tribunals JxCat pel que
considera apropiació frau-
dulenta de les sigles del
partit creat per Carles
Puigdemont.

El fet judicial ha suposat
la ruptura total entre les
dues formacions. És una
mala notícia per a l’inde-
pendentisme que no pugui
haver-hi més acord amb
vista a les pròximes elec-
cions. Està comprovat que
qui té més vots és Carles
Puigdemont, tot i que el
PDeCAT n’hi podria esgar-
rapar un grapat. Electoral-
ment hi sortiran perjudica-
des les dues formacions,
encara que el recurs als tri-
bunals pot deixar en sus-
pens el nou partit de l’ex-
president, que, malgrat que
mai ha tirat la tovallola de
ser novament candidat, és
més que probable que el
conflicte amb el PDeCAT si-
gui motiu suficient perquè
no concorri a les eleccions i
continuï exercint d’eurodi-
putat i d’expresident de la
Generalitat, com és el desig
d’una part d’exconvergents
que donen per perdut judi-
cialment que Puigdemont
pugui tornar de l’exili per
poder ser novament candi-
dat a la presidència.

Tot feia pensar que les
conseqüències de la pan-
dèmia farien canviar les es-
tratègies de la política en
benefici únicament dels
afectats. Des del govern ca-
talà s’ha insistit que una
qüestió es la gestió i una al-
tra, els reconeguts conflic-
tes polítics dins de l’inde-
pendentisme. La teoria es-
tà bé i l’executiu intenta
portar-la a la pràctica. El
dia a dia demostra que la
convivència en el si del go-
vern català entre els dos
socis és complicada. Ara
s’hi afegeix que hauran de
conviure consellers dels
dos sectors del PDeCAT.

Anar al jutjat hauria de
ser l’últim remei. Que li ho
preguntin a Messi i al Bar-
ça, als quals veurem fer
tots els papers abans
d’anar a judici, on totes
dues parts hi tenen més a
perdre que a guanyar.
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OPINIÓ

Evitar el jutjat

Lluís Falgàs

POLÍTICA NOU PARTIT 

Un dels territoris on s’ha
fet més evident el trenca-
ment entre el PDeCAT i
Junts per Catalunya és a
les comarques gironines.
No és cap secret que el li-
deratge de Carles Puigde-
mont té un ampli suport a
la demarcació d’on és ori-
ginari i ahir va quedar més
que palès. A partir de la
piulada del president a
l’exili, es va produir una
onada de baixes, que in-
clou des dels principals lí-
ders al territori gironí fins
a alcaldes, regidors, mili-
tants de base i històrics del
partit. El PDeCAT es que-
da sense múscul a la de-
marcació de Girona, un
dels feus indiscutibles du-
rant dècades. La sotraga-
da no té precedents i és de
dimensions colossals.

Per començar, l’execu-
tiva a la vegueria de Giro-
na ha decidit plegar. Així
ho va confirmar la seva
presidenta, Natàlia Figue-
ras, que es va mostrar
molt crítica amb la decisió
de judicialitzar el conflicte
amb Junts per Catalunya.
“No ens hi sentim partí-
cips ni hi estem d’acord”,
sosté Figueras, que els
darrers dies encara con-
fiava en una sortida dialo-
gada. “Aquesta no és la
manera com ens hauria
agradat acabar. La nostra
esperança era poder votar
una proposta en el consell
nacional. Però això ara ja
queda diluït”, continua
dient.

De fet, l’executiva de la
vegueria de Girona ja te-
nia clar des de feia temps
el trànsit cap a Junts per
Catalunya, però aposta-
ven per un procés acordat.
La renovació de càrrecs
s’havia de fer aquest se-
tembre però no s’havia fet
cap pas, esperant aquest
procés de transició. La im-
possibilitat que sigui així
els ha deixat clar quina era
la via: deixar el PDeCAT. A
l’executiva gironina hi ha-
via noms destacats com
Montse Mindan, alcaldes-
sa de Roses; Ferran Ro-

quer, alcalde de Borrassà i
diputat al Parlament;
Joan Manso, alcalde de
Campdevànol i president
del Consell Comarcal del
Ripollès; Jordi Xargay, di-
putat delegat de Xarxa
Viària i Noves Tecnologies
a la Diputació de Girona;
Pep Berga, alcalde d’Olot;
Albert Robert, president

del PDeCAT a Lloret de
Mar, o Jordi Munell, alcal-
de de Ripoll i diputat al
Parlament.

Però no només és l’exe-
cutiva de la vegueria la que
abandona el vaixell, sinó
també els principals re-
presentants en l’àmbit co-
marcal. Qui ja ho feia pú-
blic ahir era la direcció a

l’Alt Empordà, “veient la
deriva que està prenent el
partit, que no respecta els
acords presos de transitar
cap a Junts per Catalu-
nya”. La decisió de portar
als tribunals el control de
les sigles consideren que
és intolerable i manifesten
la seva confiança i fidelitat
cap a Carles Puigdemont.

Pleguen en bloc tots els
seus membres, entre els
quals hi ha el president,
Ferran Roquer, i l’alcal-
dessa de la Jonquera i pre-
sidenta del Consell Co-
marcal, Sònia Martínez.
Pel que fa a la resta de lí-
ders comarcals, la gran
majoria tenen decidit el
pas, com al Pla de l’Estany,
el Gironès, la Selva Maríti-
ma o el Ripollès, alguns
dels quals estan pendents
de darreres reunions per
fer-ho públic. A excepció
de David Coromina (Gar-
rotxa), que ha manifestat
en diverses ocasions la se-
va fidelitat al PDeCAT. Ai-
xí mateix, Albert Piñeira,
alcalde de Puigcerdà i
membre del govern de la
Diputació, també ha deci-
dit quedar-se al partit.

Majoritàriament, però,
la posició d’alcaldes, regi-
dors i portaveus munici-
pals és fer el pas cap a
JxCat. Alguns d’ells ja han
fet efectiva la baixa del
PDeCAT i d’altres confir-
men a aquest diari que se-
rà un fet però que prè-
viament volen reunir-se
amb les executives lo-
cals. ■

a La presidenta a la demarcació, Natàlia Figueras, anuncia que l’executiva abandona el PDeCAT 
a Ampli suport de líders comarcals, alcaldes i regidors a la iniciativa de Carles Puigdemont

Desbandada a la vegueria
de Girona cap a JxCat

Anna Puig
GIRONA

Molts noms gironins de pes
van decidir ahir abandonar
les files del PDeCAT. Un d’ells
és el de l’alcaldessa de Girona
i diputada, Marta Madrenas.
La seva decisió en cap cas va
ser una sorpresa perquè ella
va ser una de les impulsores
del manifest que donava el
tret de sortida a la creació del
nou partit liderat per Puigde-
mont. Madrenas va anunciar
la seva marxa després d’una
reunió anit del comitè local de
Girona, en què es va decidir
plegar en bloc. En una piulada
afirmava: “Continuaré insis-
tint en les virtuts de la unitat
per aconseguir els objectius
polítics d’independència i bon

Natàlia Figueras, en primer terme, fins ara presidenta del PDeCAT a la vegueria de Girona ■ EPA

govern. Amb @KRLS i @jxcat-
Girona seguim el camí, con-
vençuda que ens retrobarem.”
També deixa la militància
Lluís Guinó, alcalde de Besa-
lú, diputat al Parlament i tam-
bé impulsor del manifest. “He
treballat, insistit per poder in-
tegrar la diversitat a l’entorn
del lideratge de @KRLS i amb
l’objectiu polític de la inde-
pendència del nostre país en
el @Pdemocratacat i a @Junt-
sXCat i defensaré la confluèn-
cia per fer més gran el nostre
espai polític. Ho faré des de
@JuntsXCat”, deia ahir. Fran-
cesc Ten, diputat al Parla-
ment, i Josep M. Cervera, al-
calde del Port de la Selva, se-

nador i president de l’AMI,
també van anunciar la seva
marxa.

Però la fuita no es concen-
tra en militants a primera línia,
sinó que també s’hi han afegit
històrics com Xavier Soy, ex-
alcalde de Bescanó i exdelegat
del govern a Girona, entre al-
tres càrrecs. Militant des del
1977, Soy es mostrava ahir
molt dolgut. “Ara som nosal-
tres els que judicialitzem la
política? Això ja s’acosta al ri-
dícul i he dit prou”, afirmava
ahir. Per Soy aquesta és una
decisió “que sap molt greu
perquè estem parlant de tota
una vida”, i anunciava la seva
incorporació a JxCat.
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Madrenas, Guinó i històrics com Xavier Soy
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Entrevista Xavier Pascual

«Hem generat prop de 200 llocs de treball
en un sector que està tocat de mort»

Promotor musical. Va ser el fundador del Festival Acústica de Figueres i ha estat al capdavant de la seva obligada
reconversió en les Nits de l’Acústica, un nou format en recintes controlats per complir amb la lluita contra la Covid-19.

«El Parc de les Aigües ha estat una sorpresa molt agradable, en tots els sentits», asegura

El figuerenc Xavier Pascual Be-
llosta és el director de Promo Arts
Músic, empresa especialitzada en
organitzar festivals com l’Acústica,
l’Strenes o Sons del Món.

El camí per poder celebrar
aquesta versió de les Nits de
l’Acústica ha estat llarg.

D’entrada era un gran repte i,
també, una gran responsabilitat
per als qui ens dediquem ara ma-
teix al món de la cultura; assumim
riscos que abans eren inimagina-
bles, però la ciutat no es podia que-
dar sense un dels seus projectes
més importants. Hem tingut la sort
de tenir un ajuntament determinat
com el de Figueres, i amb aquesta
determinació, sumada a la nostra,
hem vist de seguida que valia la
pena adaptar-nos i reinventar-nos.
Figueres ha demostrat al món que
és segura, aconseguint sortir de l’es-
piral de comunicació negativa ge-
nerada per la situació de la pandè-
mia. Gràcies a fer les Nits d’Acústica
hem generat prop de 200 llocs de
treball, en un sector com el de la
música en directe, que  està tocat
de mort, i que fins i tot se’n planteja
un rescat. No haver-ho tirat enda-
vant hauria estat no assumir la res-
ponsabilitat que el destí ens ha po-
sat davant.  

De dubtes, segur que no n’han
faltat.

Des del 4 de juliol, quan van apa-
rèixer les normes relacionades amb
la lluita a la Covid-19, vam veure
què es podria fer i què no es podria
fer. Hem hagut de treballar contra-
corrent, buscant espais a la ciutat,
perquè ja se’ns havia dit que els del
centre no els podríem utilitzar, a
llocs que no hauríem imaginat mai
que els podríem utilitzar, com ha
estat el parc de les Aigües. A partir
d’aquí va caldre trobar un relat de
programació, escenaris..., i que tot
encaixés amb un festival que no era
l’Acústica, sinó que ha estat una
adaptació en temps de Covid.

L’experiència prèvia a Sons del
Món de Roses i Strenes de Girona
ha estat clau?

Sí, i tant. L’aprenentatge que hem
tingut amb Strenes i, sobretot, amb
Sons del Món, ens ha portat a dir
que som capaços, ara mateix, de
poder organitzar esdeveniments
segurs. Sons del Món s’ha posat
com a exemple de cultura segura, i
molts programadors i regidors han

vingut a veure com aplicàvem
aquestes mesures. De manera es-
pontània hem rebut molts missat-
ges a les xarxes felicitant l’organit-
zació, en tots tres casos, i de com de
segur s’havien sentit públic i mú-
sics. Ens van relatar experiències
positives de gent que no havia anat
enlloc des del confinament,  que
era dels primers dies que sortia de
casa i que, a partir d’anar als festi-
vals, això els havia ajudat a no tenir
tanta por a sortir al carrer.

Assumeix les crítiques pel fet
d’haver celebrat aquesta versió
de l’Acústica i que els concerts ha-
gin estat de pagament?

Hem hagut de fer un canvi de
model per poder-nos adaptar a la
pandèmia, passant d’un model on
tot era gratuït a un model on tot ha
estat de pagament, entenc perfec-
tament que el públic es pugui quei-
xar. Hem intentat que els preus de
les entrades fossin assumibles, i el
millor indicador que el nou model
no només ha interessat, sinó que ha
agradat, és que s’han venut el 95%
de les localitats disponibles. És im-
possible agradar  sempre a tothom.
El que no ajuda en aquests mo-
ments tan complexos és l’intent
d’algunes persones amb interessos
personals d’intentar crear un relat
contrari al festival, fent veure que és
el pensament de molts, quan en re-
alitat no és així, fins i tot utilitzant
dades manipulades per tal de da-
nyar la nostra imatge i reforçar el
seu argumentari. Tampoc no ha es-
tat agradable que persones que no
han anat a cap concert, ni han po-
gut comprovar les mesures de se-
guretat que ha aplicat el sector,  ens
acusin de provocar possibles re-
brots a la ciutat. Fins i tot manipu-
lant fotografies per demostrar que
anar a un concert és perillós. 

Van ajustar prou els preus?
Després de la mala experiència

amb la revetlla de Sant Pere, on
molt públic va agafar entrades i
després no hi anava, deixant els afo-
raments en alguna sessió amb la
meïtat de seients buits tot i estar
plens, vam tenir clar en una de les
primeres reunions amb l’Ajunta-
ment que, encara que fos poc, s’ha-
via de fer pagar per garantir que la
gent anés als concerts i no fer un es-
forç descomunal per acabar tenint
els concerts buits. Dels catorze es-
pectacles, deu han tingut un cost de
sis euros i la resta han tingut uns
preus d’entrada entre el 30% i el 50%

més econòmic que en qualsevol al-
tre festival de l’entorn. Els preus de
les entrades han estat tan baixos
que la recaptació provinent de tic-
keting només ajuda a suportar el
20% dels costos. Sense la resta de
suports hauria estat impossible te-
nir una programació farcida de
grups de primera línia. 

El nou emplaçament del parc
de les Aigües ha estat ocasional o
té futur?

Ara mateix s’obre una època de
reflexió. L’Acústica del 2019 va ser

un èxit total de públic, però segura-
ment n’hi havia massa; no vam vo-
ler dir ni xifres d’assistència, qual-
sevol expectativa es va superar. Fins
i tot l’informe del cap de seguretat
del projecte deia que si no conver-
tim la Rambla en un espai amb
control d’aforament, no la podem
seguir utilitzant. Possiblement vam
tocar sostre. El parc de les Aigües ha
estat una agradable sorpresa, i per
què no, podria ser un bon empla-
çament, i tant. El que preocupa ara
és en quin moment podrem tornar
a fer les coses com abans, en quin
moment podrem deixar la masca-
reta, en quin moment podrem tor-
nar a ajuntar-nos milers de perso-
nes, saltant i ballant sense por al
contagi. La temporalitat d’aquest
moment serà clau per decidir què
podem i què no podem dur a terme
l’any vinent.

SANTI COLL FIGUERES
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GEMMA MARTZ

Xavier Pascual, a la dreta, amb part de l’equip del festival.

EMPORDÀ

El millor indicador que
el nou model no només

ha interessat, sinó que ha
agradat, és que s’han venut 
el 95% de les localitats»

Ha estat una
experiència increïble

poder donar la samarreta
de la Unió als Stay Homas»

ELOI BORDAS
Figueres

REACCIONS

Suu ens ha fet vibrar
des dels seients i ens

hem sentit protegides per
totes les mesures»

JÚLIA DOMÈNECH
Vilafant

Va ser molt divertit,
molt bona energia i

en general un bon
espectacle»

SARA COUSILLAS
Avinyonet de Puigventós - Mas Pau

L’organització, el
control i les mesures

han permès que puguem
gaudir d’una bona música»

ROSANNA GENÍS
Figueres

Poder adaptar
l’Acústica ha estat

una crida a que la cultura
és segura i que es pot fer»

VÍCTOR GRAU
Vilafant

martinparada
Resaltado



La Ruta de les Tapes de Roses i
la Fira de la Cervesa tornen a estar
marcades a l’agenda dels rosincs
i visitants. L’Ajuntament de Roses
ha anunciat que els dos esdeveni-
ments tindran lloc a la tardor, en-
tre el mes d’octubre i la primera
setmana de novembre.

El departament de Promoció
Econòmica de l’Ajuntament i els
empresaris del sector de la restau-
ració van determinar les noves
dates de la Ruta de les Tapes amb
l’objectiu d’establir les accions a
implementar per reactivar l’acti-
vitat econòmica a la població.
Una reactivació que apunta direc-
tament al sector gastronòmic, in-
cloent propostes per impulsar
l’activitat dels establiments du-
rant la Fira de la Cervesa

D’una banda, la Ruta de les Ta-
pes  se celebrarà de manera ex-
cepcional, entre el 30 d’octubre i
el 8 de novembre, després que
quedés ajornada el mes de març
passat a conseqüència de la de-
claració de l’estat d’alarma per la
Covid-19. 

La Ruta de les Tapes ha gaudit,
any rere any, d’un augment d’es-
tabliments participants, arribant
als 83, amb 193.000 tapes servi-
des, en la darrera edició.

D’altra banda, la tercera edició
de la Fira de la Cervesa tindrà lloc
entre el 10 i el 12 d’octubre. Aquest
any, la fira presenta novetats im-
portants, que centren la seva
atenció en el món gastronòmic. 

La planificació per a la reacti-
vació del municipi  ofereix la pos-
sibilitat d’inscriure’s a la campa-
nya «Menú Maridat», que propo-
sa als restauradors dissenyar me-
nús maridats amb alguna de les
cerveses que participen a la fira. 

La proposta «Tapes a la Fira de

la Cervesa» permetrà a una selec-
ció de restaurants oferir una tapa
o un platet a preus populars, dis-
sabte 10 d’octubre al migdia, des
de la carpa de la Fira de la Cervesa
que s’instal·larà a l’Illa d’Ítaca. 

Per últim, la campanya «Tasts
de Cervesa» ofereix a bars i restau-
rants la possibilitat de dur a terme
tasts de les cerveses artesanes
participants en la mostra durant
la setmana prèvia a la celebració
de la fira, i allargar així els dife-
rents esdeveniments.

REDACCIÓ ROSES

La Ruta de la Tapa i la Fira 
de la Cervesa, a la tardor
Les propostes s’han programat per tal de reactivar l’economia local

GERARD BLANCHÉ

La Ruta de les Tapa esdevé un punt de trobada per a famílies i amics.

L’àrea de Promoció Econòmica
de l’Ajuntament de Roses impulsa
la campanya «Sempre Roses, co-
merç tot l’any» per promoure l’ac-
tivació del comerç rosinc al llarg
de l’any. Amb la col·laboració del
sector, inclourà diferents accions
per incentivar que els seus veïns
es quedin a comprar a Roses. 

El comerç del municipi viu
contrastos importants al llarg de
l’any, amb una clara estacionalitat
i una disminució de la seva activi-
tat fora de la temporada d’estiu. A
més, els mateixos veïns i veïnes de
Roses desconeixen moltes vega-
des quins productes i serveis po-
den continuar aconseguint al mu-
nicipi al llarg de tot l’any, despla-
çant-se moltes vegades a àrees co-
mercials de l’entorn per fer les
compres.

Trencar aquesta dinàmica i mi-
llorar l’oferta i el servei que s’ofe-
reix al públic és l’objectiu del pla
que l’àrea de Promoció Econòmi-
ca vol impulsar amb la col·labora-
ció dels comerciants. Per aconse-
guir-ho, ha encarregat un estudi
en què s’han analitzat tant el punt
de partida i l’estat actual del sector

al municipi com les estratègies i
campanyes a implementar per as-
solir la millora de la xarxa comer-
cial i repercutir així en la fidelitza-
ció del seu públic.

Un dels aspectes clau serà la
promoció de la digitalització dels
establiments, on les noves tecno-
logies desenvoluparan un paper
clau en la posada al dia de comer-
ços, adaptant-se a les noves ne-
cessitats del consumidor. L’Ajun-
tament preveu també la creació
d’una web que recollirà informa-
ció actualitzada sobre les botigues
de la vila i  de quins productes s’hi
poden trobar.

Botiga de botigues
El plat fort de la campanya serà la
creació d’un marketplace rosinc:
una plataforma digital on el con-
sumidor podrà obtenir productes
i serveis, de la mateixa manera
que ho faria en un centre comer-
cial, però sense haver de despla-
çar-se. El marketplace és una bo-
tiga de botigues, un aparador vir-
tual que permet aglutinar tota
l’oferta en un mateix portal, amb
productes de les botigues físiques
a la venda.

El portal serveix també per fer
conèixer establiments que són
propers al client, on aquest comp-
tarà amb l’assessorament de pro-
fessionals experts en cas d’optar
per la via presencial per fer les se-
ves compres.

REDACCIÓ ROSES

Una nova campanya de
promoció vol incentivar
el comerç tot l’any
L’Ajuntament i el sector
comercial activen la
iniciativa per buscar 
el comprador local

GERARD BLANCHÉ

Un dels carrers comercials aquest mes d’agost.
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 La Policia Local es va personar el
24 d’agost a un edifici de la urbanit-
zació Els Grecs per una disputa entre
veïns. En accedir a l’edifici, van detec-
tar 22 plantes de marihuana en una
zona comuna. La policia va procedir a
la confiscació de les plantes, a la
identificació de diversos veïns de l’im-
moble i ha obert una investigació per
identificar el propietari i cursar la cor-
responent denúncia per delicte con-
tra la salut pública.

Els Grecs Una disputa
veïnal destapa una
plantació de cànnabis

POLICIA LOCAL ROSES

La Policia Local de Roses podrà
invertir fins a 200.000 euros en la
compra de càmeres de videovigi-
lància destinades a facilitar i fer
més eficaç l’actuació policial. 

Aquesta inversió, juntament
amb la renovació dels equips in-
formàtics, donarà resposta a la
implementació de la segona fase
del projecte de videovigilància, el
qual permet disposar d’informa-
ció actualitzada sobre l’estat del
trànsit les 24 hores del dia i possi-

bilitar una actuació més ràpida i
eficaç dels serveis policials.

Això ha estat possible a través
de les inversions financerament
sostenibles del romanent de l’any
anterior. «Ha sigut una de les tres
inversions en seguretat, per de-
senvolupar la segona fase de les
càmeres de videovigilància», ex-
plica el regidor de Seguretat Ciu-
tadana, Joan Plana. «Seran dotze
punts repartits pel municipi,
equipats d’una a tres càmeres».

D’una banda, són càmeres de

trànsit –amb lector de matrícula–
que se situaran als accessos o es-
pais on es cometen infraccions de
circulació. En aquesta línia, el
consistori també ha aprovat «l’ad-
quisició d’un radar mòbil». 

D’altra banda, es col·loquen
càmeres de seguretat ciutadana
en punts de la localitat on «objec-
tivament el grau de delinqüència
és superior». Tanmateix, en
aquest cas, la seva col·locació «és
més complicada i s’ha de renovar
anualment».

SÒNIA DUÑACH ROSES

Inversió de 200.000 euros per a la
compra de càmeres de videovigilància 

Més informació:
www.roses.cat  ·  Tel. 972 252 400
www.estarriol.com  ·  Tel. 972 500 403

TRANSPORT URBÀ DE ROSES
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Per acord unànime de l’Executi-
va Comarcal del PDECAT a l’Alt
Empordà,  la totalitat dels seus
membres han anunciat, aquest di-
lluns, la seva «dimissió en bloc i la
baixa com a associats del Partit De-
mòcrata». Aquesta ha estat la reac-
ció «llargament meditada» dels po-
lítics empordanesos després de sa-
ber que la formació que presideix
David Bonvehí ha decidit portar als
tribunals a Junts per Catalunya pel
control de les sigles.

Els dimissionaris són  Ferran Ro-
quer (diputat i alcalde de Borrassà),
Sònia Martínez (alcaldessa de la
Jonquera i presidenta del Consell
Comarcal), Agustí Badosa (alcalde
de Sant Pere Pescador), Àlex Her-
nàndez (Alcalde de Cabanes),
Eduard Ayats (associat de Figue-
res), Juanjo Serrán (regidor de
Llançà), Júlia Gil (alcaldessa
d’Avinyonet), Marc Danés (regidor
de Roses), Mari Dubé (associada de
l’escala), Miriam Lanero (regidora
de la Jonquera), Alfons Vila (regidor
de Vilamaniscle) i Marc Claparols
(JNC). 

Estan en total desacord «amb la
deriva que està prenent el partit,
que no respecta els acords presos
en la darrera Assemblea Nacional i
en el Consell Nacional, que van es-
tablir transitar cap a Junts per Ca-
talunya».

«Ens sembla intolerable posar
els tribunals per davant del diàleg»
argumenten abans de denunciar
que «en cap moment els membres
d’aquesta executiva, en qualitat
d’associats i associades, n’hem es-
tat consultats ni informats. Creiem

que en un partit polític democràtic
els seus membres han de ser partí-
cips de les seves decisions i, sobre-
tot, quan són tan especials i delica-
des com aquesta». Destaquen la
«confiança i fidelitat en el lideratge
del president Puigdemont».

REDACCIÓ FIGUERES

Dimissió en bloc de tots els membres
de l’executiva comarcal del PDeCat
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AJUNTAMENT DE SANT CLIMENT SESCEBES

L’Ajuntament de Sant Climent
Sescebes ha fet una crida als pro-
pietaris de gossos perquè utilitzin
algun dels  Toilekans repartits pel
poble: a la plac ̧a Carles Cusí, al
Barri del Vic, al pont Vell, a la Pi-
xanera, a la urbanitzacio ́ i a la pla-
ceta on hi ha la petanca. En tots hi
ha dispensadors de bosses per als
excrements.

REDACCIÓ SANT CLIMENT SESCEBES

SANT CLIMENT SESCEBES

Crida al civisme 
urbà per recollir els
excrements de gossos

La Diputació de Girona presenta
un manual per netejar platges

La Diputació ha presentat un
manual de bones pràctiques per
ajudar els serveis tècnics i les bri-
gades municipals a netejar de ma-
nera sostenible i eficient les plat-
ges de sorra del litoral gironí.

Puigdemont i Cervera, també
 Els cinc senadors del PDeCAT,
entre ells l’alcalde del Port de la
Selva i president de l’AMI, Josep
Maria Cervera, van obrir la crisi
del partit amb la seva baixa com

a associats, aquest passat cap
de setmana. Dilluns va seguir el
mateix camí el president i líder
de JxCat Carles Puigdemont. RE-

DACCIÓ FIGUERES
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 La Federació Catalana de Futbol i
Wala han posat a la venda la samar-
reta oficial de les seleccions catalanes
absolutes i de base. Les equipacions
d’enguany, de la marca esportiva Adi-
das, estan a la venda des del 26
d’agost passat en totes les botigues
físiques de Wala a Catalunya i a través
de la seva web. La presentació oficial
es va dur a terme el 4 de març passat
i manté la senyera com a base del dis-
seny de l’equipació catalana. 

Selecció Catalana 
La FCF posa a la venda
les noves equipacions

EMPORDÀ

La pilota torna a rodar sobre la
gespa de l’Alt Empordà. Els pri-
mers equips han començat amb
el calendari d’amistosos de pre-
temporada, els primers enfronta-
ments sobre el terreny de joc des
de la frenada en sec de les compe-
ticions el mes de març, que servei-
xen com a esboç de la nova nor-
malitat que viurà inevitablement
el futbol territorial. Un bon gruix
d’equips han començat la pre-
temporada seguint les directrius
marcades des de la Federació Ca-
talana de Futbol (FCF), unes línies
mestres que es preveuen mante-
nir al llarg de tota la temporada
2020-21 amb el pla de competició.
La FCF no preveu alterar el seu full
de ruta, almenys unilateralment,
i només es produiria un canvi o
suspensió si les autoritats sanità-
ries i/o governamentals així ho
exigeixen. En qualsevol cas, s’obre
oficialment el calendari d’amisto-
sos a l’Alt Empordà i comença el
compte enrere per a l’inici de les
competicions, en principi. 

El primer partit
La nova normalitat del futbol alt-
empordanès ha començat amb la
victòria del juvenil de la Unió Es-
portiva Figueres davant la Jon-
quera (3-2), un enfrontament en
què els de Vincenzo Galli van co-
mençar a acoblar les peces del
nou projecte fronterer per com-
petir a Primera Catalana. Sergi
Pascual a obrir el marcador en els
primers instants a Vilatenim (2’),
però un doblet d’Arnau Planas
(17’ i 52’) i el gol d’Ivan Pérez (65’)
van decantar la balança a favor
dels locals, tot i la diana del fron-
terer Gianfranco Galli (67’). 

Més de dues-centes persones
van accedir a Vilatenim per veure
el primer partit amistós del curs,
on les noves mesures van destacar
inevitablement. Control de tem-
peratura i registre de dades a l’en-
trada, ús de mascareta obligatori

i distància entre persones van
marcar la tarda de dissabte a Vila-
tenim. «Hem arribat una estona
abans, temperatura, mascareta i
neteja de mans amb gel hidroal-
cohòlic. A la banqueta hem de
portar la mascareta i no hem fet
xoc de mans al final», explica el ca-
pità de la Jonquera, Miquel Juan,
després del partit. «Tot just estem
agafant de nou sensacions amb la
pilota i sobre el camp. Tret d’al-
guns detalls, ha estat una sensació
molt normal», afegeix. 

Mesures compatibles
El Navata es va imposar davant el
Monells (0-1) en el debut de Raul
Coloma a la banqueta i el nou pro-
jecte navatenc. Àlex Hernando va
marcar el gol de la victòria gràcies
a una bona jugada individual
(50’). «Hem entrat per portes di-
ferents, amb controls de tempera-
tura i donant les dades. El protocol
a Monells ha funcionat perfecta-
ment», explica Coloma. 

En paral·lel, al Mas Oliva, l’AE
Roses va aconseguir superar cla-
rament l’Espolla (7-0), i és que els
de Ramón Pérez van dominar el
joc i van tenir les ocasions per en-
dur-se el primer triomf i mostrar
el potencial de l’equip per a
aquest curs. «Ens hem sentit una
mica estranys, però és la nova nor-
malitat. Una vegada la pilota torna
a rodar, recuperes les sensacions,
però ens hem d’anar educant i ser
responsables», comenta Nélson
Hinojosa, jugador i coordinador
de l’AE Roses, sobre el retorn dels
partits de futbol, gairebé sis mesos
després, en temps de pandèmia.

FUTBOL

SAID SBAI VILATENIM

La nova normalitat impregna els primers
partits de pretemporada a l’Alt Empordà
La Jonquera i el juvenil de la Unió obren el calendari d’amistosos sota control, juntament amb el Navata, l’AE Roses i l’Espolla

 NOVA NORMALITAT AL FUTBOL. El control de tempera-
tura dels equips i el públic, la recollida de dades i l’ús de la
mascareta han protagonitzat els primers partits amistosos
de pretemporada.  El juvenil de la Unió Esportiva Figueres
supera la Jonquera a Vilatenim (3-2).  L’AE Roses s’imposa
a l’Espolla en el primer test de pretemporada. Els rosincs
mantenen el bloc guanyador del curs passat i afegeixen qua-
litat a la medul·lar amb l’arribada de Tidiane Barry, del Vila-
sacra.  Unes cent-vint persones assisteixen al Municipal
Mas Oliva amb totes les mesures que marquen els protocols.  

1

2

3

S.S.

1

2 3

Les mesures de control 
i seguretat protagonitzen 
els primers testos de
pretemporada dels equips

Clubs i ajuntaments s’han
adaptat a la situació amb
controls de temperatura a la
porta o formularis de dades
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 El nou jugador i director tècnic del
Tennis Taula Tramuntana de Figueres
va imposar-se en l’Open Petit Travel
organitzat pel CN Sabadell. Redondo
arriba aquesta temporada amb l’ob-
jectiu de donar un salt de qualitat al
club figuerenc, tant en metodologia
com en resultats del primer equip. 

Tennis Taula Manel
Redondo, campió 
de l’Open Petit Travel

TT TRAMUNTANA

 El cavall presentat per la Yeguada
Serillosa, Seni Uranio II, i muntat pel
genet Jesús Moreno va aconseguir la
primera posició en la categoria de
doma clàssica en el nivell de sis anys
al CDN CAVA de Sant Martí Vell. Així
doncs, l’estable de Castelló d’Empú-
ries va aconseguir un nou èxit compe-
titiu, sumat a una bona trajectòria
que acumulen els castellonins aquest
estiu del 2020, tot i la situació atípica
actual.

Hípica Seni Uranio II,
primera posició 
a Sant Martí Vell

EMPORDÀ

 El conjunt escalenc va completar
la primera setmana d’entrenaments
en aquesta pretemporada tan atípica.
Tot seguint els protocols i les mesures
de seguretat, els homes de Sepu han
començat a preparar el curs al Nou
Miramar, un any on els escalencs es-
trenen equipacions i patrocinador
principal. Anxoves El Xillu s’han con-
vertit en la imatge de les samarretes
de l’Escala per a aquest curs 2020-21.

Futbol Primera sessió
d’entrenament 
del FC l’Escala 2020-21

BASILI GIRONÈS

 El Club Atletisme Figueres ha
anunciat l’inici del nou curs amb
l’obertura d’inscripcions per als en-
trenaments a partir de l’1 de setem-
bre. L’entitat figuerenca, amb un crei-
xement important d’usuaris els úl-
tims anys, té places disponibles per a
nous membres. Respecte a l’escola
d’atletisme, el club ofereix una set-
mana gratuïta a partir del 14 de se-
tembre.

Atletisme El CAF torna
a engegar motors amb
inscripcions obertes

EMPORDÀ

 A partir del dimarts 1 de setembre,
la Piscina Municipal de Roses ofereix
als nous usuaris i usuàries la campa-
nya promocional «Fes esport, fes sa-
lut!», amb el 40% de descompte en la
matrícula i un pla d’entrenament
complet gratuït. Tot i la situació ac-
tual, les instal·lacions estan adapta-
des a tota la normativa i els protocols
de seguretat per mantenir el nivell
òptim de les instal·lacions rosinques.

Natació La piscina 
de Roses estrena curs
amb una campanya

EMPORDÀ

OPINIÓ

Francesc Moñino Turró
GESTOR ESPORTIU

SÍ A LES EXTRAESCOLARS!

Des de l’inici de la crisi
del coronavirus el
mes de març, molt
s’ha parlat sobre

l’obertura de les escoles. En un
primer moment, i amb una pan-
dèmia totalment descontrolada,
es van tancar els centres educa-
tius deixant sense classes, durant
més de tres mesos, els infants i
joves de tot el país. Arribat l’estiu
i sense fer gaire soroll, els casals
d’esport i de lleure s’han realitzat
amb èxit, tot i les dificultats de la
situació. 

Amb l’amenaça de la pandèmia
encara vigent, torna el setembre i
de nou el curs escolar, però
aquest cop tothom coincideix
que la tornada presencial a les
escoles, sigui dit de manera se-
gura, és imprescindible. Cal fer el
que calgui perquè els nens i ne-
nes puguin seguir el curs escolar. 

No obstant, poc s’ha parlat o, en
el pitjor dels casos, moltes AMPA
i centres ja han decidit (o s’hi
han vist forçats) a anunciar que
aquest curs no s’oferirien activi-
tats extraescolars.

Dit això, i des de la meva mo-
desta opinió, les activitats ex-
traescolars i els continguts asso-

ciats a elles (esportius, artístics...)
són tan o més necessàries pel
desenvolupament dels nens que
la resta de continguts que s’im-
parteixen durant l’horari lectiu, i
és per això que també cal garan-
tir-ne l’accés universal a tots els
nens i nenes el curs 2020-21. 

I és que, actualment, el desen-
volupament artístic (pintura,
teatre, música...) i el desenvolu-
pament motriu i saludable (es-
port, psicomotricitat...) depenen
exclusivament de les activitats
que s’ofereixen fora de l’horari
lectiu. El currículum lectiu no
garanteix el desenvolupament
creatiu i motriu dels nostres
nens i nenes.

M’agradaria pensar que ha
arribat el moment de repensar el
currículum lectiu, i integrar i do-
nar més importància a aquestes
disciplines (actualment, per
exemple, només es fan 2 hores a
la setmana d’educació física a
primària!), però em temo que
no.

I, per últim, dit això, molts coin-
cidirem que els nens i nenes no
poden estar un any sense fer es-
port, sense fer música o sense fer
art. Sí a les extraescolars!

EMPORDÀ DIMARTS, 1 DE SETEMBRE DEL 2020 35

POLIESPORTIUESPORTS

EMPORDÀ

Ruta pel cap de Creus i el paratge de Tudela.

Aquest mes de setembre arriba
la segona edició de l’Alt Empordà
Sea Walking, en un context on el
senderisme i les propostes espor-
tives de natura han destacat més
que mai per la nova normalitat i la
situació excepcional derivada de
la pandèmia. 

Amb un total de sis rutes que
recorren diferents espais i paisat-
ges de la comarca, l’estreta relació
de la cita amb el mar fan de la pro-

posta alt-empordanesa un atrac-
tiu que l’any passat va atraure més
del 50% dels participants. En-
guany, hauran de portar amb ells
la mascareta, indispensable en el
context actual. 

Per la seva banda, una de les
novetats positives és el tast de pro-
ductes autòctons, atractiu que es-
pera servir per atraure al públic en
general i redescobrir un bon gra-
pat de paratges de l’Alt Empordà
en una fusió entre senderisme i
gastronomia de la comarca els
dies 25, 26 i 27 de setembre. 

SENDERISME

REDACCIÓ FIGUERES

L’Alt Empordà Sea Walking,
tres dies de paisatges de casa
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AGENDA EMPORDÀ Seguiu l’actualitat a través de la nostra web
Informació actualitzada diàriament 24/7

www.emporda.info 

COMUNICACIÓ

En una nit d’estiu, Eric entra en
una casa i roba les cendres de Pol,
el seu amic que acaba de morir.
Eric, junt amb dos companys més,
Ona i Marcel, emprenen alesho-
res un viatge en cotxe, l’últim viat-
ge, per llançar les cendres plegats.
Aquesta fugida serà molt més que
un comiat, serà el punt de partida
per afrontar un dol difícil de su-
portar. Aquest és l’argument del
qual parteix Les dues nits d’ahir,
òpera prima dels directors Pau
Cruanyes Garrell i Gerard Vidal
Barrena. El film, rodat en part a
Roses, va tenir una estrena de luxe
la setmana passada al Festival de
Màlaga, dins la secció Zonazine.
De fet, es va endur els premis a la
millor direcció i al millor actor.

Les dues nits d’ahir és el treball
de final de la carrera d’Audiovi-
suals d’ambdós directors i d’Eu-
dald Valdi i Ignasi Àvila, que tam-
bé signen el guió.  Tots ells formen
part de la darrera fornada de la
Universitat Pompeu Fabra. Fa
quasi tres anys que van començar
a donar voltes sobre el projecte
que ara s’ha estrenat. El camí ha
estat llarg però «el repte ens venia
molt de gust», diu Vidal. En iniciar
el projecte, els quatre companys
tenien molt clar la temàtica –la
mort d’algú de la seva generació–
però conversant van anar aparei-
xent altres temes paral·lels. Com
explica Vidal, també van beure de
fets autobiogràfics, sobretot de la
mort d’un amic de Pau Cruanyes.
Vidal puntualitza que en tot mo-
ment, amb aquest film, han volgut
defugir el drama intens i que, sen-
se poder-lo obviar, «també té un
punt de comèdia i de road trip».

Durant el trajecte per crear el
film, s’hi han anat sumant altres
veus que l’han enriquit. Parlem
dels actors principals que hi apa-
reixen –Judit Cortina, Arnau Co-
mas i Oriol Llobet– i per als qui
aquest és també el seu primer
llargmetratge. «Els coneixíem una
mica i sabíem que podíem treba-

llar bé amb ells», afirma Vidal.
Això va generar una atmosfera de
confiança. «Ells sabien que no era
un guió tancat amb dues setma-
nes de rodatge, sinó que demana-
va una mica més de compromís»,
argumenta tot afegint que això va
comportar un treball d’assajos
previs molt intens. A banda dels
tres actors principals, a l’elenc
també se sumen Mar Pawlowsky,
que ja havia treballat com a pro-
tagonista en el curt Celebració
(2016), Cristina Colom i Kharlos
Villanueva.

Projectes d’aquest estil solen
tenir un pressupost baix. En
aquest cas, de 15.000 euros, 8.000
dels quals van aconseguir l’estiu
del 2018 amb un Verkami. Això no
és un hàndicap, segons Vidal, sinó
que també «ajuda a treure coses
interessants».  Per exemple, les lo-
calitzacions que es van adaptar a
espais familiars dels components
del projecte, amb disponibilitat
d’acollir tot l’equip. Un dels espais
triats va ser Roses, on es van rodar
algunes escenes dins del cotxe i
també a la platja. Així apareixen
petites cales rosinques que porten
fins a Montjoi, tot i que no són
identificables perquè la voluntat
era «no concretar». També van ro-
dar a prop de Manlleu, a Palau-so-
lità i Plegamans, i entre Pals i Tor-
roella de Montgrí.

Estrenar a Màlaga i marxar amb
un doble premi ha estat «increï-
ble». A banda de la presentació de
la pel·lícula, l’equip també va po-
der gaudir del festival i la ciutat.
«Les sensacions van ser bones»,
diu el codirector, que espera que
el festival i els premis els obrin no-
ves portes, també a Barcelona i
arreu on vulguin projectar-la.

CINEMA D’AUTORPer a un director novell, estrenar en un festival com el de Màlaga –dels pocs que han sobreviscut– és un somni i més endur-se
dos premis. Doncs això és el que ha viscut tot l’equip del llargmetratge «Les dues nits d’ahir», una òpera prima rodada en alguns espais de Roses.

LES DUES NITS D’AHIR

Un moment 
del rodatge a Roses

ROSES

Cristina Vilà Bartis

Una història
d’amistat i de
dol, al Festival
de Màlaga
«Les dues nits d’ahir», que ha estat
premiat, es va rodar en part a Roses

 Era un moment especial, la cul-
minació de llargues hores de feina i
en volien gaudir a dojo. I així ho van
fer. Arribar fins a Màlaga va ser
possible gràcies a la plataforma Ca-
talan Films & TV, que els va visibilit-
zar a Sitges, on es van poder reunir
amb el director del festival mala-
gueny. També la Pompeu Fabra
s’ha anat fent un nom aquests dar-
rers anys en el festival.

Estrena L’equip va
viure la presentació
amb molta emoció

LES DUES NITS D’AHIR

Es tracta del treball de final
de carrera d’Audiovisuals de
Pau Cruanyes, Gerard Vidal,
Eudald Valdi i Ignasi Àvila

La presentació al Festival 
de Màlaga pot obrir-los les
portes a altres festivals i a 
la seva projecció a Barcelona
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EMPORDA

TABERNA LIBRARIA

 Dimarts, de 16 a 20 hores.

Es troba a la seu de l’associació
de veïns del barri de l’Eixample
de Figueres i des del confina-
ment l’havien tornat a obrir. Ho
faran a partir d’aquest dimarts
a la tarda. Taberna Libraria és
una llibreria social que ofereix
llibres de segona mà a preus
mínims. Tot el que recull és per
a causes socials.

PROPOSTA

Com molts dels pobles que han
apostat per tirar endavant amb la
festa major, Llers ha adaptat el for-
mat als nous temps. L’Ajunta-
ment, junt amb les entitats locals,
han decidit no programar les ac-
tivitats habituals però sí fer-ne al-
gunes «especialment pensades
per poder ser gaudides pel públic
amb garanties». Així, des de di-
vendres fins diumenge, s’han pro-
gramat visites teatralitzades al
castell de Llers, una ronda de mi-
croconcerts dels GraLlers per di-
ferents espais del poble i l’ofici
cantat pels Cantaires de Llers.

La visita teatralitzada la realitza
Terramar, Natura i Cultura. Els as-
sistents podran reviure tretze se-
gles d’història del castell a través
de diferents persones, com un no-
ble, un traficant d’esclaus, un sar-
raí o un franc disfressat de monjo.
Les visites es faran divendres a les
7 de la tarda i a les 10 del vespre, i
diumenge a dos quarts d’11 del
matí i a dos quarts d’1 del migdia,
i cal reservar plaça prèviament.

L’altra proposta és musical i
consistirà en un petit cicle de mi-
niconcerts dels GraLlers. L’orga-
nitza l’associació Amics de Llers,
Cultura i Esbarjo, una entitat local

que el 2006 va crear una primera
escola de música per amenitzar
actes al poble. Actualment la colla
ofereix un repertori d’estils variats

interpretats per tabals, gralles,
sacs de gemecs, tarota, entre al-
tres. Els miniconcerts es faran dis-
sabte a la tarda. 

REDACCIÓ LLERS

Els GraLlers faran una ronda
de microconcerts per Llers
amb motiu de la festa major

EMPORDÀ

Els GraLlers van néixer el 2006 i no han deixat de créixer.

PUNT DE LECTURA

Mònica Soler i Enric Tubert.

La sala polivalent annexa a la
Concòrdia d’Agullana va ser l’es-
pai triat finalment, a causa del mal
temps, per presentar el llibre
L’amant catalana de Mussolini,de
Mònica Soler. L’acte, on van assis-
tir 55 persones, va servir per clou-
re el cicle Punt de Lectura.

L’escriptora va explicar que

amb el llibre va voler fer un home-
natge a les dones silenciades, do-
nes que en temps de guerra van
haver d’optar per viure amb fide-
litat als cànons i «veure la vida des
d’un balcó» o bé per trencar mot-
lles i «viure la vida com una aven-
tura». Aquest darrer seria el cas de
Queta Roig, que en el llibre arriba
a ser l’amant del dictador italià.

Soler va explicar que va voler «tre-
ballar amb rigor el substrat histò-
ric però fer ficció de manera ver-
semblant». Amb aquesta sessió es
va cloure el cicle literari. Els orga-
nitzadors han valorat molt positi-
vament l’acollida malgrat les limi-
tacions, en aconseguir una assis-
tència mitjana de seixanta perso-
nes per sessió.

REDACCIÓ AGULLANA

Mònica Soler dona veu «a les dones
silenciades» en temps de guerra

El 20è Festival Fitag ho ha acon-
seguit. Ha resistit i ha sortit refor-
çat. L’objectiu de totes les com-
panyies teatrals –entre les quals
Tequatre, que va estrenar a La Pla-
neta la comèdia No hi ha lladre
que per bé no vingui– era «reivin-
dicar-se». El públic els ho va agrair
tant en els espais amb aforaments
més reduïts com seguint-ho mas-
sivament per Internet. El Fitag
municipis, amb sis ajuntaments
participants, entre els quals Llan-
çà i Sant Pere, també va ser un èxit,
com el Fitag barris a Girona.

REDACCIÓ GIRONA

El 20è Fitag resisteix, atrau més públic
i es posiciona com un referent teatral

Tequatre va estrenar «No hi ha lladre que per bé no vingui».

IRENE ROÉ/FITAG

CONCURS

Sabrina Takenouchi
guanya el paddle XXL

Sabrina Takenouchi, de Pau, ha
estat la guanyadora del sorteig de
l’experiència nàutica amb paddle
XXL oferta pel Grup d’Esports
Nàutics (GEN) de Roses i el Set-
manari de l’Alt EMPORDÀ. L’afor-
tunada guanyadora podrà com-
partir aquest premi amb fins a
cinc persones més. L’activitat in-
clou guiatge, taula, rems i armilla
salvavides facilitats pel GEN. 

REDACCIÓ ROSES

La doctora en Història de l’Art i
professora de la Universitat de
Barcelona Francesca Español
obre aquest dissabte les 6enes jor-
nades d’estudi sobre la basílica de
Castelló d’Empúries. Ho fa amb la
xerrada «Santa Maria de Castelló
d’Empúries: del romànic al gòtic.
Els seus promotors: devocions i
espais privatius».

El cicle, obert a tothom però
amb l’obligació de reservar, in-
clourà dues conferències més.

Dissabte 12, l’expert convidat serà
l’historiador de l’art Pere Freixas,
que parlarà dels mestres d’obres i
dels artífexs per al projecte comtal
de seu episcopal. El dissabte se-
güent, dia 19, serà el doctor en
Història de l’Art Medieval i direc-
tor del departament d’Història i
Història de l’Art de la UdG, Gerar-
do Boto, qui intervindrà parlant
del procés constructiu del monu-
ment castelloní. Totes les confe-
rències es faran a les 6 de la tarda
a la capella de Santa Clara.

REDACCIÓ CASTELLÓ D’EMPÚRIES

La historiadora de l’art
Francesca Español obre el
cicle de la basílica de Castelló
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La fuita d'aigua s'ha produit en rebentar-se la canonada per un lateral del seu diàmetre

Rebenta la canonada principal d’aigua de
Roses, la que abasteix a Santa Margarida
 31/08/2020

El trencament de la canonada, que ha inundat la finca nº3 de l’Avinguda de
Rhode, no impedeix que Santa Margarida tingui aigua, tot i que amb
menys pressió

Al voltant de les 7 d’aquest matí ha rebentat la canonada principal d’aigua
de Roses al seu pas per l’Avinguda de Rhode, tot just enfront la finca nº3,
que ha quedat inundada pel que fa als baixos de l’habitatge, així com l’hort
que hi té al costat.
Es tracta “d’un tram de canonada que es de fibro-ciment, que és un
material amb el que es feia abans les canonades, i tot i que és molt
resistent dons ha rebentat a causa de l’augment sobtat de la pressió”, ha
afirmat el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics, Juan Manuel
Fernández.

Un camió bomba s’ha encarregat de drenar tot l’aigua per a que els operaris
de Sorea puguin canviar aquest tram de canonada per un de nou, de fundició
de ferro, material molt més resistent.
Segons Fernández, “cap al migdia estarà el nou tram de canonada ja
instal·lat”.

No  s’ha tallat el subministrament d’aigua a Santa Margarida

Fa quatre anys va rebentar aquesta canonada d’aigua, però per un tram
situat a l’alçada de l’Hotel Coral Platja. Llavors, sí que es va haver de tallar el
subministrament d’aigua a la marina residència de Santa Margarida. Avui, no
ha estat així, perquè “en previsió que passés un altre cop es va fer un
desviament per una altra canonada fins a Santa Margarida, que és el que
s’ha fet ara. L’unic que l’aigua pot arribar a menys pressió, el que vol dir
que pot ser el que no tinguin aigua siguin els pisos de dalt de tot dels
edificis”, ha manifestat el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics.

Fa tres anys, al maig del 2017, un altre canonada d’aigua, tot i que no la
principal, també va rebentar, en aquest cas a l’alçada del nº 7 de l’Avinguda
de Rhode.

Al llocs dels fets s’han desplaçat també una dotació dels Bombers i dues
patrulles de la Policia Local de Roses, tot i que la circulació del trànsit rodat
no ha resutat afectat.
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El trencament de la canonada, que ha inundat la finca nº3 de l’Avinguda de
Rhode, no impedeix que Santa Margarida tingui aigua, tot i que amb
menys pressió

Al voltant de les 7 d’aquest matí ha rebentat la canonada principal d’aigua
de Roses al seu pas per l’Avinguda de Rhode, tot just enfront la finca nº3,
que ha quedat inundada pel que fa als baixos de l’habitatge, així com l’hort
que hi té al costat.
Es tracta “d’un tram de canonada que es de fibro-ciment, que és un
material amb el que es feia abans les canonades, i tot i que és molt
resistent dons ha rebentat a causa de l’augment sobtat de la pressió”, ha
afirmat el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics, Juan Manuel
Fernández.

Un camió bomba s’ha encarregat de drenar tot l’aigua per a que els operaris
de Sorea puguin canviar aquest tram de canonada per un de nou, de fundició
de ferro, material molt més resistent.
Segons Fernández, “cap al migdia estarà el nou tram de canonada ja
instal·lat”.

No  s’ha tallat el subministrament d’aigua a Santa Margarida

Fa quatre anys va rebentar aquesta canonada d’aigua, però per un tram
situat a l’alçada de l’Hotel Coral Platja. Llavors, sí que es va haver de tallar el
subministrament d’aigua a la marina residència de Santa Margarida. Avui, no
ha estat així, perquè “en previsió que passés un altre cop es va fer un
desviament per una altra canonada fins a Santa Margarida, que és el que
s’ha fet ara. L’unic que l’aigua pot arribar a menys pressió, el que vol dir
que pot ser el que no tinguin aigua siguin els pisos de dalt de tot dels
edificis”, ha manifestat el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics.

Fa tres anys, al maig del 2017, un altre canonada d’aigua, tot i que no la
principal, també va rebentar, en aquest cas a l’alçada del nº 7 de l’Avinguda
de Rhode.

Al llocs dels fets s’han desplaçat també una dotació dels Bombers i dues
patrulles de la Policia Local de Roses, tot i que la circulació del trànsit rodat
no ha resutat afectat.
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El Mercat Municipal de Roses vol oferir a la ciutadania el servei a domicili

El Mercat Municipal de Roses vol oferir a
la ciutadania el servei a domicili
 31/08/2020

Una proposta que es troba en la seva fase embrionària en la que
s’impliquen tant l’Ajuntament com Càrites Roses, i que donaria feina a
gent amb risc d’exclusió social

El servei a domicili ja ho desenvolupen amb èxit els Mercats Municipals de
ciutats com Figueres i Girona. Un servei que va arribar a oïdes del president
del Mercat Cobert de Roses, Santi Buscató, “gràcies a que m’ho va
comentar l’Albert Tulsà, de la parada de fruits secs del Mercat, i em va
semblar una molt bona idea el poder implementar-ho a Roses”.

Una proposta que Buscató va comentar tant a l’Ajuntament de Roses
(propietari del Mercat) com Càrites, “i totes dues institucions es van voler
implicar, tot i que el projecte es troba en una fase inicial del seu
desenvolupament”.

Servei a domicili que donaria a feina a persones en risc d’exclusió social

“La resposta de Càrites Roses va ser molt positiva”, ha afirmat el
president dels paradistes del Mercat, “ens van dir que tenen una empresa
associada, amb la qual ofereix el servei a domicili, tant a Figueres com a
Girona, a través d’un tricicle elèctric amb caixó isotèrmic donant feina a
gent amb risc d’exclusió social”.
Així, aquest servei a domicili “tindria, doncs, aquesta funció de cares a la
ciutadania de Roses, però també, i el que és més important, ajudaries a
d’altra gent que el que vol és treballar”, ha destacat Santi Buscató.

I la implicació de l’Ajuntament de Roses “també ha estat important, en el
sentit de poder estendre aquesta proposta a totes les empreses i
comerços de la Vila per a que també puguin oferir el servei a domicili”, ha
subratllat el president del Mercat Municipal.

Potenciar el producte de proximitat o de Km 0

Aquest servei a domicili, segons Buscató, “ajudaria, sens dubte a potenciar
el producte de proximitat o de Km 0, ja que Roses pot oferir un producte
de molta qualitat, i només l’hem de donar a conèixer aquells consumidors
que encara no ho saben”.

Tags: A Roses, Ajuntament de Roses, Alt Empordà, Badia de Roses, Cap de Creus, Càrites Roses,
Catalunya, Costa Brava, Empordà, Girona, Mercat Municipal de Roses, Producte de Km 0, producte
de proximitat, Risc d'exclusió social, Roses, Santi Buscató, Servei a domicili, Vila de Roses

Next
La Piscina de Roses inicia demà, 1 de

setembre, la campanya ‘Fes esport, fes
salut!’

Previous
Rebenta la canonada principal d’aigua de
Roses, la que abasteix a Santa Margarida

Nova màquina de
radiologia digital a
l’Hospital de Figueres
que millora el seguiment
dels casos de la Covid-19
 01/09/2020

Total de casos de
coronavirus a l’Estat
espanyol a data d’avui, 31
d’agost de 2020
 31/08/2020

La Piscina de Roses inicia
demà, 1 de setembre, la
campanya ‘Fes esport, fes
salut!’
 31/08/2020

Rebenta la canonada
principal d’aigua de
Roses, la que abasteix a
Santa Margarida
 31/08/2020

Protecció Civil de la
Generalitat desactiva el
pla INUNCAT un cop
passat l’episodi de pluges
intenses
 30/08/2020

Protecció Civil de la
Generalitat demana no
abaixar la guàrdia davant
el front de pluges
intenses
 29/08/2020

Cerca … Cerca

Informació d’interés

Col·laboradors

Informació municipal

Farmàcies de guàrdia a Roses

Facebook

Vila de Roses

My Tweets

Segueix-me a Twitter

El Mercat Municipal de
Roses vol oferir a la
ciutadania el servei a
domicili

Rebenta la canonada
principal d’aigua de Roses,
la que abasteix a Santa
Margarida

La XIII Cursa de la Dona de
Roses serà una edició
especial en la que els
participants no correran
tots a la vegada

Total de casos de
coronavirus a l’Estat
espanyol a data d’avui, 31
d’agost de 2020

Farmàcies de guàrdia a
Roses al mes d'agost

Notícies més llegides

Copyright © All rights reserved. | CoverNews by AF themes.

“

Tanca i acepta
Hola, en aquest lloc web utilitzem galetes!
En pots veure tots els detalls a La nostra política de galetes

31/08/2020   El Mercat Municipal de Roses vol oferir a la ciutadania el servei a domicili
Superfície:100% Audiència:653 Valoració:44€ 

https://www.viladeroses.cat/el-mercat-municipal-de-roses-vol-oferir-a-la-ciutadania-el-servei-a-domicili/



Més notícies

Portada Roses Festa Major Comarca Girona Carnaval Opinió Contacta 

El Mercat Municipal de Roses vol oferir a la ciutadania el servei a domicili

El Mercat Municipal de Roses vol oferir a
la ciutadania el servei a domicili
 31/08/2020

Una proposta que es troba en la seva fase embrionària en la que
s’impliquen tant l’Ajuntament com Càrites Roses, i que donaria feina a
gent amb risc d’exclusió social

El servei a domicili ja ho desenvolupen amb èxit els Mercats Municipals de
ciutats com Figueres i Girona. Un servei que va arribar a oïdes del president
del Mercat Cobert de Roses, Santi Buscató, “gràcies a que m’ho va
comentar l’Albert Tulsà, de la parada de fruits secs del Mercat, i em va
semblar una molt bona idea el poder implementar-ho a Roses”.

Una proposta que Buscató va comentar tant a l’Ajuntament de Roses
(propietari del Mercat) com Càrites, “i totes dues institucions es van voler
implicar, tot i que el projecte es troba en una fase inicial del seu
desenvolupament”.

Servei a domicili que donaria a feina a persones en risc d’exclusió social

“La resposta de Càrites Roses va ser molt positiva”, ha afirmat el
president dels paradistes del Mercat, “ens van dir que tenen una empresa
associada, amb la qual ofereix el servei a domicili, tant a Figueres com a
Girona, a través d’un tricicle elèctric amb caixó isotèrmic donant feina a
gent amb risc d’exclusió social”.
Així, aquest servei a domicili “tindria, doncs, aquesta funció de cares a la
ciutadania de Roses, però també, i el que és més important, ajudaries a
d’altra gent que el que vol és treballar”, ha destacat Santi Buscató.

I la implicació de l’Ajuntament de Roses “també ha estat important, en el
sentit de poder estendre aquesta proposta a totes les empreses i
comerços de la Vila per a que també puguin oferir el servei a domicili”, ha
subratllat el president del Mercat Municipal.

Potenciar el producte de proximitat o de Km 0

Aquest servei a domicili, segons Buscató, “ajudaria, sens dubte a potenciar
el producte de proximitat o de Km 0, ja que Roses pot oferir un producte
de molta qualitat, i només l’hem de donar a conèixer aquells consumidors
que encara no ho saben”.
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La Piscina de Roses inicia demà, 1 de
setembre, la campanya ‘Fes esport, fes
salut!’
 31/08/2020

Campanya que ofereix un 40% de descompte en la matrícula i un complet
pla d’entrenament gratuït

La pràctica d’un exercici físic regular i adaptat a les possibilitats i necessitats
de cadascú té efectes positius en l’estat de forma i salut de les persones que
el practiquen. I la Piscina de Roses vol contribuir a aquesta millora posant en
marxa la campanya  “Fes esport, fes salut!, la qual té com a objectiu
promoure fer esport dins la rutina diària de cada individu, amb el qual es
pot gaudir d’una millor qualitat de vida”, ha afirmat la regidora de Esports
i Joventut, Vero Medina.

Així, a partir de demà, dimarts 1 de setembre, la Piscina Municipal de Roses
ofereix als nous usuaris i usuàries la campanya promocional Fes esport, fes
salut!, amb un 40% de descompte en la matrícula i un complet pla
d’entrenament gratuït.

Els avantatges que inclou aquesta promoció són el descompte d’un 40% en
l’import de la matrícula i l’obtenció d’un pla d’entrenament gratuït, que
inclou: una sessió inicial d’assessorament esportiu, programació de les
sessions d’entrenament a través de l’app de la Piscina APP EntRena’t,
seguiment de l’entrenament i, per últim, pesatges amb la bàscula
d’impedància que permet mesurar percentatges de massa grassa i massa
muscular.

Les piscines climatitzades, la sala de fitness, el Gym BOX, les activitats
dirigides… i sobretot el procés d’assessorament amb els professionals que
l’equipament posa a disposició dels nous inscrits, volen facilitar que el
temps destinat a l’activitat esportiva sigui el més beneficiós possible per a
l’estat de salut dels seus usuaris.
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